

| To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-AMAL FINANCIAL INVESTMENTS CO. Date: 26-03-2023 11:36:33 AM Subject: The date of the regular general assembly meeting | السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأمل للاستثمارات المالية التاريخ: 2023-03-2023 AM 11:36:33 الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة العادي |
|--|--|
| The Board of Directors of Al-Amal Financial Investment Company decided on the public shareholding on 26/3/2023 to invite the eighteenth ordinary public authority meeting on Sunday, 4/30/2023 at eleven o'clock, and the assets will be disclosed after obtaining the approval of the Companies Control Department. | قرر مجلس ادارة شركة الامل للاستثمارات المالية المساهمة العامة بتاريخ 26-3-2023 الدعوة الى اجتماع الهيئة العامة العادي الثامن عشر يوم الاحد الموافق 30-4-2023 الساعة الحادية عشر صباحا ، وسيتم الافصاح حسب الاصول بعد الحصول على موافقة دائرة مراقبة الشركات. |
| 26-03-2023 | 26-03-2023 |
| Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: rakha hadidi | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: rakha hadidi |